

Franckesche Stiftungen zu Halle

Caii Velleii Paterculi Historiae Romanae Ad M. Vinicium Cos. Libri Dvo Qvantvm Exstant

Velleius <Paterculus>

Halae, MDCCLXXIX.

VD18 12434159

Cap. III.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-213763

mulgatis agrariis legibus, omnibus statum concupiscentibus, summa imis miscuit; & in præruptum atque anceps periculum adduxit remp. Octauioque collegæ, pro bono publico stanti, imperium abrogauit: Triumuiros agris diuidendis coloniisque deducendis creauit se, socerumque suum consularem Appiam, & Gracchum fratrem, admodum iuuenem.

- I CAP. III. Tum P. Scipio Nasica, eius, qui *optimus vir* a senatu iudicatus erat, nepos; eius, qui censor porticus in Capitolio fecerat, filius; pronepos autem Cn. Scipionis, celeberrimi viri, P. Africani patrui, priuatusque & togatus; cum esset consobrinus Tib. Gracchi, patriam cognationi præferens, & quidquid publice salutare non esset, priuatim alienum existimans (ob eas virtutes primus omnium absens pontifex maximus factus est) circumdata læuo brachio togæ lacinia, ex superiore parte Capitolii, summis gradibus insistens, hortatus est, *qui saluam vellent rempublicam, se sequerentur.* Tum optimates, senatus, atque equestris ordinis pars melior & maior, & intacta perniciosi consiliis plebs, intruere in Gracchum, stantem in area cum cateruis suis, & concientem pæne totius Italiæ frequentiam. is fugiens, decurrensque cliuo Capitolino, fragmine subfelli iustus, vitam, quam gloriosissime degere potuerat, immatura morte finiuit. Hoc initium in vrbe Roma ciuilib sanguinis, gladio-
- rum.